
Protokół IX/2015 

z sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 06.07.2015 r. 

w Urzędzie Gminy w Lipuszu 
 

Ad. 1   

Obrady sesji rozpoczęto o godz. 1430.  

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer dokonał otwarcia sesji. Powitał radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w obradach  / zał. 1,2,3,4 /. Na podstawie listy obecności  

Przewodniczący Rady stwierdził, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad  i 

podejmowania uchwał / na stan 15 – obecnych 15 radnych/.   

Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag został on przyjęty jednogłośnie  w 

następującym brzmieniu:  

1. Sprawy regulaminowe : 

    a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

    b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

    c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a / zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lipusz na lata 2015-2021, 

b/  dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz na 2015 r. , 

c/ / przeprowadzenia konsultacji społecznej z mieszkańcami Gminy Lipusz w sprawie  

      podziału osady Bałachy i włączenia do miejscowości Lipusz oraz nieruchomości  

      oznaczonej nr  Bałachy 5 do Konitopu część wsi Lipusz 

d/ wyrażenia zgody na wykonanie badań naukowych na pomniku przyrody- głazie  

     narzutowym położonym na terenie  gminy Lipusz, zlokalizowanym na terenie leśnictwa  

     Płociczno ( oddział 224), 

5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski . 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż zapoznał się z treścią  protokołu z Sesji Rady Gminy  odbytej 

w dniu 28.05.2015 roku . Po czym zapytał radnych o ewentualne uwagi i zastrzeżenia, których nie 

wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie.   

 

Ad. 2  

Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy . /zał.nr 5 do prot./   

 



Ad. 3 

Radny H .Litwiński  -  społeczeństwo sołectwa Bałachy jest zdecydowane na nadania nazw ulicom-

oprócz trzech mieszkańców . Czy numeracja dzieliła będzie się na parzyste i nieparzyste, czy 

literowe? 

Radna H. Hapka -    uszkodzona jest drabinka na kąpielisku. 

Ad. 4a 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Lipusz na lata 2015 – 2021. 

Omówienia zmian dokonała Skarbnik Gminy. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 6 do prot. /. 

Ad. 4b 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany budżetu gminy 

Lipusz na 2015 rok. 

Szczegółowego omówienia zmian dokonał Wójt Gminy.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 7 do prot. /. 

Ad. 4c 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznej z mieszkańcami Gminy Lipusz w sprawie podziału osady Bałachy i włączenia do 

miejscowości Lipusz oraz nieruchomości oznaczonej nr Bałachy 5 do Konitopu część wsi Lipusz. 

Wójt – konieczne jest wprowadzenie nazw ulic w sołectwie Bałachy. Jest to miejscowość która 

najdynamiczniej się rozwija w ostatnim czasie. Obecnie stosujemy numerację literową – brak liter 

w alfabecie. Odbyło się już zebranie wiejskie na którym zostały zgłoszone propozycje nazw ulic 

oraz uregulowania granic Sołectwa. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 8 do prot. /. 

Ad. 4d 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie badań 

naukowych na pomniku przyrody – głazie narzutowym położonym na terenie Gminy Lipusz, 

zlokalizowanym na terenie leśnictwa Płociczno (oddział 224). 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Uniwersytet Gdański zwrócił się do Rady Gminy  

 o wydanie pozwolenia na przeprowadzenie badań naukowych na pomniku przyrody. 



Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 9 do prot. /. 

Ad.5 

Wójt  - przygotujemy propozycje nazw ulic w sołectwie Bałachy, które  już wstępnie na odbytym 

zebraniu wiejskim zostały zgłoszone. Do tej pory sprawami tymi zajmowała się Komisja 

Komunalna, proponuje aby zorganizować spotkanie komisji w powyższej sprawie . 

Uszkodzenie drabinek na pomoście zostało zgłoszone wykonawcy , gdyż są jeszcze na gwarancji.  

Ad.6 

Wójt -  poinformował , że zaproszeni zostaliśmy do programu inwest smeill  Baltic Sea Region , 

który związany jest z  modernizacją oczyszczalni . Nasza oczyszczalnia wymaga już na obecnym 

etapie modernizacji .Ogólna wartość programu to 250 tys. euro, gdzie wkład własny wynosiłby  

15% w który możemy wliczyć część kosztów wynagrodzeń pracowników. Koszty głównie 

związane są z dokumentacją. Obecnie mamy duże stężenie azotu. Wójt zwrócił się do  Rady 

 o wyrażenie opinii czy wchodzić w ten program, gdyż trzeba zaangażować około 150 tys. zł. 

Obecnie największym problemem jest składowanie osadu w naszej oczyszczalni. 

Radni wyrazili opinii, że modernizacja oczyszczali jest potrzebna. 

Z-ca Wójta  - poinformował Radnych , iż obecnie jesteśmy na etapie rozmów zakupu  kontenera 

zamykanego  w celu zmniejszenia wydzielającego się fetoru z składowanego osadu. 

Ad.7 

W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany . Przewodniczący Rady podziękował za udział , 

dyskusje i zamknął obrady o godz. 1430 

 

 

  Protokołowała             Przewodniczący Rady 

 

Elżbieta Nierzalewska                 Janusz Wawer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


